
Protokół Nr XXXVI/2009
z Sesji Rady Gminy Bobrowniki

w dniu 6 listopada 2009 r.

Obecnych członków Rady Gminy  –    13 na ogólny stan 15.
Lista  obecności  członków  Rady  Gminy  stanowi  zał.  nr  1  do  niniejszego 
protokołu.
Radni nieobecni usprawiedliwieni: J.Kańtoch, A.Romik.
Usprawiedliwienia pisemne stanowią w kolejności załącznik nr 2 i nr 3.

W XXXVI Sesji uczestniczyli także: 
- Aleksandra Trawińska – pracownik Biura Poselskiego Posła Waldemara  
   Andzela;
- Maria Kucińska – Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i rozwiązywania 
   problemów alkoholowych i narkotykowych;
- Sołtysi sołectw tut. Gminy;
- przedstawiciele tut. Urzędu na czele z Wójtem Gminy Panem Mirosławem  
   Rabsztynem.

Lista obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 4 do protokołu z Sesji.

Ad. pkt 1
Oficjalnego  otwarcia  XXXVI  Sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy 
Bogdan  Brzozowski,  który  na  podstawie  listy  obecności  stwierdził 
prawomocność jej obrad.

Ad. pkt 2
Do przesłanego uprzednio porządku obrad XXXVI Sesji nie wniesiono żadnych 
zmian,  w  związku  z  czym  przyjęty  został  jednogłośnie  i  przedstawiał  się 
następująco:
1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2.  Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji i powołanie Sekretarza Sesji 
     bieżącej.
4.  Informacja Przewodniczącego Rady z działalności między sesjami.
5.  Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym.
6.  Interpelacje i wnioski.
7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
     i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
     Narkomanii na rok 2010.
8.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki 



     z  gminnego zasobu  nieruchomości w trybie bezprzetargowym na cele 
     infrastrukturalne.
9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Bobrowniki 
     na 2009 rok. 
10.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
11.Sprawy różne.
12.Zamknięcie obrad Sesji.

Ad. pkt 3
Na wniosek  Radnej  Barbary  Zarodkiewicz-Czapli  –  Sekretarza  XXXV Sesji 
protokół  z  przedmiotowej  Sesji  został  przyjęty  bez  zastrzeżeń  w  sposób 
jednogłośny.
Na  Sekretarza  Sesji  bieżącej  Przewodniczący  B.Brzozowski  powołał  Radną 
Mariolę Frej.

Ad. pkt 4
W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady Gminy odczytał  zebranym 
sprawozdanie z działalności międzysesyjnej tj. od dnia 30 września  2009 r.  do 
dnia  6  listopada  2009  r.,  w  którym  przedstawił  przedsięwzięcia  podjęte 
w zakresie organizowania pracy tut. Rady:
- podpisano i przekazano do realizacji uchwały podjęte podczas XXXV Sesji 
Rady Gminy,
- podjęto czynności organizacyjne w zakresie zwołania bieżącej Sesji Rady 
  Gminy, a także posiedzeń Komisji Rady Gminy, które odbyły się:

* Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu i Komisja ds. Mienia 
   Komunalnego, Gospodarki i Ochrony Środowiska w dniu 
   12 października br.

         *  Komisja Rady Gminy ds. Mienia Komunalnego, Gospodarki i Ochrony 
             Środowiska w dniu 27 października br. 

* oraz posiedzeń Komisji Rady Gminy tj. Komisji Rewizyjnej i Komisji  
   Budżetu, które odbyły w dniach: 26 października i 3 listopada br.   
 

Oprócz tego Przewodniczący B.Brzozowski wziął udział w niżej wymienionych 
posiedzeniach, imprezach sportowych i okolicznościowych:

- 3  października  br.  w  „Biegu  Jesieni”  na  stadionie  LKS  „Orzeł” 
w Bobrownikach,

- w  tym samym dniu  w  IV  Mistrzostwach  Polski  Psów  Ratowniczych 
i  Pracujących  w  Wodzie,  które  odbyły  się  na  terenie  I  zalewu 
w Rogoźniku,

- w tym samym dniu  w obchodach  jubileuszu  80-lecia  Koła  Gospodyń 
Wiejskich w Siemoni, połączonego z poświęceniem nowego sztandaru tej 
organizacji oraz 30-lecia istnienia Chóru „Siemonianki”,
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- w dniu 9 października  br. w zebraniu wiejskim w Wymysłowie,
- w  dniu  16  października  br.  w  VIII  Biesiadzie  Pracowników  Oświaty 

z  okazji  Dnia  Edukacji  Narodowej,  zorganizowanej  przez  Związek 
Nauczycielstwa Polskiego – Oddział w Bobrownikach,

- w tym samym dniu w zebraniu wiejskim w Twardowicach,
- w  dniu  17  października  br.  w  uroczystym przekazaniu  i  poświęceniu 

samochodu bojowego dla jednostki OSP Siemonia,
- w dniu 21 października br. w zebraniu wiejskim w Siemoni,
- w dniu 22 października br. w spotkaniu Kapituły w sprawie przyznania 

„Złotych Bobrów Przedsiębiorczości”,
- w dniu 23 października br. w zebraniu wiejskim w Myszkowicach,
- w dniu 3 listopada br. w spotkaniu w Urzędzie Gminy w Ożarowicach 

w  sprawie  planowanej  lokalizacji  linii  kolejowej,  odcinek  Katowice-
Pyrzowice.

Ponadto Przewodniczący Rady Gminy na bieżąco konsultował z Wójtem Gminy 
wszystkie bieżące sprawy, wymagające omówienia.

Ad. pkt 5
W ramach wystąpienia międzysesyjnego Wójt Gminy poinformował zebranych, 
iż w analogicznym okresie tj.:
-  1  października  br.  uczestniczył  w spotkaniu  w PZD w sprawie budowanej 
autostrady A-1;
- 2 października br. wziął udział w odbiorze mostu na rz. Brynicy i podpisaniu 
protokołu końcowego, które miało miejsce w tut. Urzędzie;
-  5  października  br.  przeprowadził  rozmowę  z  Dyrektorem  Wydziału 
Planowania Strategicznego Urzędu Marszałkowskiego  w sprawie planowanej 
lokalizacji połączeń kolejowych;
-  8  października  br.  przyjął  delegację  z  sołectwa  Sączów odnośnie  budowy 
boiska sportowego typu „Orlik”;
- w tym samym dniu uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej KZK GOP 
w Katowicach;
- 9 października br. wziął udział w zebraniu wiejskim w Wymysłowie;
-  12  października  br.  podpisał  umowę  w  Urzędzie  Marszałkowskim  na 
przekazanie środków na realizację zadania pn. „Rewitalizacja terenów po RSP 
Rogoźnik”  oraz  uczestniczył  przy  podpisaniu  umowy przez  Dyrektora  GOK 
w  Bobrownikach  na  środki  na  zadanie  dotyczące  remontu  Domu  Kultury 
w Siemoni; 
-  13  października  br.  podpisał  trzy  akty  notarialne  w Kancelarii  Notarialnej 
w Piekarach Śląskich;
-  14  października  br.  wziął  udział  w  spotkaniu  z  udziałem  przedstawiciela 
Starostwa na terenie planowanej budowy boiska sportowego w Sączowie;
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-  15  października  br.  rozpoczęła  się  kontrola  NIK  w  zakresie  planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy;
- 16 października br. przyjął przedstawiciela firmy propagującej wprowadzenie 
projektu „Oszczędne oświetlenie”; 
- w tym samym dniu wziął udział w zebraniu wiejskim w Twardowicach;
- 19 października br.  spotkał  się  z Dyrektorem PZD J.Kupajskim w sprawie 
eksploatacji dróg gminnych i powiatowych przez wykonawcę autostrady A-1;
- 20 października br. złożył wizytę Dyrektorowi Wydziału Terenów Wiejskich 
Urzędu Marszałkowskiego J. Motłochowi w sprawie zadań zgłoszonych przez 
tut. Urząd do PROW;
-  21  października  br.  odbył  spotkanie  na  terenie  MPL  „Katowice” 
w  Pyrzowicach  w  sprawie  planowanej  budowy  linii  kolejowej,  odcinek 
Katowice-Pyrzowice;
- w tym samym dniu  wziął udział w zebraniu wiejskim w Siemoni;
- 22 października br. uczestniczył w posiedzeniu Kapituły w sprawie przyznania 
„Złotych Bobrów Przedsiębiorczości”;
- 23 października br. wziął udział e zebraniu wiejskim w Myszkowicach;
-  26  października  br.  uczestniczył  w  oddaniu  kolejnego  etapu  prac 
renowacyjno-remontowych  zabytkowego  Kościoła  pw.  św.  Wawrzyńca 
w Bobrownikach;
-  29  października  br.  złożył  wizytę  u  Wójta  Gminy  Ożarowice  w  sprawie 
planowanego przebiegu połączeń kolejowych;
-  2  listopada  br.  wziął  udział  w posiedzeniu  Komisji  Rewizyjnej  KZK GOP 
w Katowicach;
-  3  listopada  br.  wraz  z  przedstawicielami  tut.  Rady kolejny  raz spotkał  się 
w  Urzędzie  Gminy  Ożarowice  w  sprawie  planowanej  lokalizacji  połączeń 
kolejowych;
- w tym samym dniu odbyła się narada przedstawicieli: BUDIMEX-u, Policji, 
PZD w sprawie eksploatacji naszych dróg przez wykonawcę autostrady A-1;
-  w tym samym dniu  uczestniczył  we wspólnym posiedzeniu  Komisji  Rady 
Gminy tj. Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu.

Nadto Wójt w swoim wystąpieniu poinformował zebranych o spotkaniach 
i imprezach okolicznościowych, w których to wziął udział a to m.in.:
-  w  dniu  3  października  br.  w  „Biegu  Jesieni”  na  stadionie  LKS  „Orzeł” 
w Bobrownikach;
-  w  tym  samym  dniu  w  IV  Mistrzostwach  Polski  Psów  Ratowniczych 
i Pracujących w Wodzie na terenie I zalewu w Rogoźniku;
- w tym samym dniu w uroczystości jubileuszu 80-lecia KGW w Siemoni oraz 
30-lecia Chóru „Siemonianki;
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- w 13 października br. w uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej 
w Teatrze Dzieci Zagłębia w Będzinie, podczas których odznaczono również 
nauczycieli z naszej Gminy;
- 15 października br. nastąpiło rozdanie nagród laureatom- mieszkańcom  naszej 
Gminy, uczestniczącym w konkursie na „Najpiękniejszy ogród”;
-  16  października  br.  w  uroczystej  VIII  Biesiadzie  Pracowników  Oświaty 
z  okazji  Dnia  Edukacji  Narodowej,  zorganizowanej  przez  ZNP  –  Oddział 
w Bobrownikach;
-  17  października  br.  w  uroczystym poświęceniu  i  przekazaniu  samochodu 
bojowego dla jednostki OSP Siemonia.

W  swoim  wystąpieniu  Wójt  Gminy  szczególnie  szeroko  omówił  kwestię 
planowanych  połączeń  kolejowych,  która  bardzo  bulwersuje  mieszkańców 
naszej Gminy.

 Do  wystąpienia Wójta nie zgłoszono żadnych zapytań.
 

Ad. pkt 6
W punkcie interpelacje i wnioski głos zabrali:

Radny  T.Pudło  –  zawnioskował,  aby  w  związku  z  częstymi  wyłączeniami 
energii elektrycznej wystąpić do ENION S.A. o obniżenie taryfy przesyłowej, 
motywując to działanie złą jakością świadczonych usług – z wiadomością do 
Urzędu Regulacji Energetyki.

Radna M.Frej – zawnioskowała o zaplanowanie w przyszłorocznym budżecie 
Gminy  środków  na  utworzenie  III  oddziału  w  Przedszkolu  Publicznym 
w Dobieszowicach wraz z zabezpieczeniem środków na remont sali dla tegoż 
oddziału. Radna zwróciła się też do Dyrektora GZO S.Fijołka o przedstawienie 
frekwencji dzieci uczęszczających do naszych przedszkoli  z podaniem wieku, 
bowiem są głosy, że przyjmuje się dzieci, które nie mają jeszcze trzech lat a dla 
innych nie ma miejsca.

Ad. pkt 7
Na  wstępie  Przewodniczący  B.Brzozowski  dokonał  wprowadzenia   do 
przedmiotowego punktu przypominając, iż ustawy: o wychowaniu w trzeźwości 
i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi  oraz  o  przeciwdziałaniu  narkomanii 
wprowadziły  katalog  zadań  własnych  gminy  w  przedmiocie  prowadzenia 
działań związanych z  profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych 
oraz zapobieganiu narkomanii. Realizacja tych zadań prowadzona jest w postaci 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii („Program”), uchwalanego corocznie przez 
Radę  Gminy.  Na  realizację  „Programu”  zostały  zabezpieczone  w  budżecie 
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Gminy  środki  finansowe  pochodzące  z  opłat  za  korzystanie  z  zezwoleń  na 
sprzedaż napojów alkoholowych, wnoszonych przez przedsiębiorców w r.2010.

Do  projektu  ww.  „Programu”  nie  zgłoszono  uwag,  bowiem  jak  stwierdził 
Przewodniczący  był  szczegółowo  analizowany  na  posiedzeniach  Komisji, 
wobec czego został poddany pod głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła  uchwałę Nr XXXVI/335/09 
w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010 
– uchwała ta stanowi w kolejności zał. nr 5 do protokołu sesyjnego.

           
Ad. pkt 8

Na wstępie niniejszego punktu Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu 
Kierownika  Referatu  MK  M.Dukalską-Dziki,  która  tytułem  wprowadzenia 
poinformowała zebranych, iż ENION S.A. zs. w Krakowie Oddział w Będzinie 
–  Będzińskie  Zakłady Elektroenergetyczne  wystąpił  z  wnioskiem w sprawie 
sprzedaży działki oznaczonej nr 2845/42 (obręb Bobrowniki) w celu budowy 
stacji transformatorowej, zasilającej w energię elektryczną m.in. nowopowstałe 
osiedla mieszkaniowe.        

Do przedmiotowego projektu również  nie  zgłoszono żadnych pytań i  uwag, 
w związku z czym został on poddany pod głosowanie.

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVI/336/09 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  działki  z  gminnego  zasobu 
nieruchomości  w  trybie  bezprzetargowym  na  cele  infrastrukturalne  – 
przedmiotowa uchwała stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 9.
Wprowadzenia do projektu uchwały dotyczącej zmian budżetowych dokonała 
Skarbnik  Gminy B.Ferdyn,  która  w swoim wystąpieniu  wyjaśniła,  że  zmian 
w budżecie  Gminy dokonuje  się:  w dziale  756-Dochody od osób fizycznych 
i  od  osób  prawnych  oraz  innych  jednostek  nieposiadających  osobowości 
prawnej  oraz  wydatki  związane  z  ich  poborem  w  zakresie  zwiększenia 
dochodów o kwotę 388 800 zł, jak i zmniejszenia dochodów o kwotę 62 800 zł, 
zmniejsza się też przychody z tytułu kredytu o kwotę 240 000 zł oraz zwiększa 
się wydatki w dziale 600-Transport i łączność o kwotę 86 000 zł.
Dokonuje  się  również  przeniesień  planowanych  dochodów  i  wydatków 
w tegorocznym budżecie Gminy, a dotyczy to działów: 756, 010, 600, 801, 710, 
900.  Konsekwentnie  zmiany  dotyczą  także  załączników  do  tegorocznego 
budżetu Gminy.
Wszelkie  zmiany  budżetu  i  w  budżecie  Gminy  na  2009  rok  Pani  Skarbnik 
w swoim wystąpieniu szczegółowo omówiła i uzasadniła.
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Z uwagi na brak pytań i uwag odbyło się głosowanie. 

Rada Gminy Bobrowniki jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr XXXVI/337/09 
w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy Bobrowniki na 2009 rok, 
która stanowi w kolejności zał. nr 7 do protokołu sesyjnego.

Ad.pkt 10.
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielił Wójt Gminy oświadczając, iż:

-  pismo,  o  które  wnioskował  Radny  T.Pudło  zostanie  wystosowane  przez 
pracowników tut. Urzędu;

-  na  dzień  dzisiejszy  jest  jeszcze  jedno  miejsce  wolne  w  Przedszkolu 
w  Sączowie,  jednakże  rozeznanie,  o  które  wnosiła  Radna  zostanie 
przeprowadzone (na przełomie  I kwartału i II kwartału 2010 roku). Zdaniem 
Pana Wójta nie ma sensu tworzyć oddziałów liczących 8 – 10 dzieci,  a jeśli 
sondaż wykaże taką potrzebę wówczas od września 2010 r. zostanie utworzony 
wnioskowany oddział. Nie ma też sensu blokowanie środków finansowych, bo 
wtedy  należałoby  zrezygnować  z  realizacji  jakiegoś  zadania,  natomiast  jeśli 
wystąpi  potrzeba utworzenia dodatkowego oddziału można uruchomić środki 
np. z rezerwy budżetowej.

Do  kwestii  wieku  dzieci  przedszkolnych  ustosunkowała  się  Radna 
B.Zarodkiewicz-Czapla  stwierdzając,  że  może  się  zdarzyć,  iż  dzieci 
rozpoczynające  zajęcia  w  przedszkolu  nie  mają  jeszcze  pełnych  3-ech  lat, 
bowiem rok szkolny zaczyna się we wrześniu, zaś dziecko może być urodzone 
przykładowo w grudniu, czy listopadzie.

Radny T.Pudło – oświadczył, że ma propozycję, by w Gminie utworzyć tylko 
dwa centra przedszkolne, a w odniesieniu do pozostałych obiektów być może 
znajdą się osoby zainteresowane prowadzeniem prywatnych przedszkoli. 
Ta sytuacja zdaniem Radnego wykluczy rozgrywki pomiędzy sołectwami.

Ad.pkt 11.
Jako pierwszy w sprawach różnych głos zabrał Przewodniczący B.Brzozowski, 
który:

-  poinformował,  iż  zgodnie  z  wymogami  prawa  Dyrektor  GZO przedstawił 
informację o stanie realizacji  zadań oświatowych za rok szkolny 2008/09, co 
będzie m.in. tematem obrad najbliższej Sesji Rady Gminy;

-  odczytał  treść  pisma  Wojewody  Śląskiego  z  dnia  23  października  2009  r. 
dotyczącego  oświadczeń  majątkowych.  Z  treści  przedmiotowego  pisma 
jednoznacznie  wynikało,  że  oświadczenia  majątkowe  za  2008  rok  zarówno 
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Przewodniczącego  Rady  Gminy  jak  i  Wójta  Gminy  zostały  złożone 
w ustawowym terminie i nie stwierdzono w nich żadnej nieprawidłowości;

-  zapoznał  zebranych  z  treścią  pisma  Wicestarosty  Będzińskiego 
M.Kozłowskiego  z  dnia  15  października  2009  r.  w sprawie  trudnej  sytuacji 
finansowej szpitali powiatowych i zabezpieczenia w przyszłorocznym budżecie 
Gminy  środków  na  rzecz  wsparcia  dla  Powiatowego  Zespołów  Zakładów 
Opieki Zdrowotnej zs. w Będzinie, co pozwoli zapobiec ograniczeniu dostępu 
do świadczeń zdrowotnych pacjentom zamieszkałym na terenie całego Powiatu.

Do ww. pisma ustosunkował  się  Wójt  Gminy oświadczając,  że sprawa życia 
i zdrowia ludzkiego jest bardzo istotna ale Gmina ma do zrealizowania zadania 
własne.  Dla  Wójta  istotniejszym  jest  wsparcie  np.  działalności  Wodnego 
Ochotniczego  Pogotowia  Ratunkowego,  funkcjonującego  w  sezonie  letnim 
w Rogoźniku.
Do  powyższego  tematu  odniósł  się  również  Przewodniczący  B.Brzozowski 
stwierdzając,  że  Gmina  ma  swoje  ośrodki  zdrowia,  na  utrzymanie  których 
rokrocznie  wydaje  się  niebagatelne  środki  i  te  właśnie  musi  utrzymywać, 
natomiast Powiat odpowiedzialny jest za utrzymanie szpitali.

Po  wystąpieniu  na  temat  powiatowej  służby  zdrowia  głos  ponownie  zabrał 
Przewodniczący  B.Brzozowski,  który  odczytał  zebranym  pismo  skierowane 
z Wyższej Szkoły Humanitas w sprawie powołania Zagłębiowskiej Organizacji 
Turystycznej.  Ewentualny koszt  wstąpienia  do  ww. organizacji  w przypadku 
takiej gminy jak nasza wyniósłby 10 tys. zł rocznie.

Wójt  M.Rabsztyn  –  powiedział,  że  idea  ta  nie  wzbudziła  zainteresowania 
w ościennych  gminach  i  w  jego  opinii  nie  przysporzy  to  żadnych  korzyści 
naszej Gminie, a wysokość rocznej składki jest niebagatelna.

Radny  T.Pudło  –  wyraził  obawy,  że  tworzenie  Zagłębiowskiej  Organizacji 
Turystycznej w sytuacji, gdy istnieje już Śląska Organizacja doprowadzi kiedyś 
do rozbicia naszego województwa, co byłoby dla nas wielce niekorzystne.

Radny  J.Mościński  –  przypomniał  o  dostarczeniu  Komisji  Rady  Gminy  ds. 
Mienia  Komunalnego,  Gospodarki  i  Ochrony Środowiska  symulacji  kosztów 
utrzymania  straży  gminnej,  co  w  opinii  Radnego  byłoby  przedsięwzięciem 
bardzo potrzebnym i korzystnym.

Na zakończenie  przedmiotowego  punktu  Wójt  Gminy zaprosił  zebranych na 
uroczystą wieczornicę z okazji Święta Niepodległości w dniu 11 listopada br. 
na godz. 1700  do GOK w Bobrownikach.
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Ad. pkt 12.
Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan 
Brzozowski  podziękował  wszystkim  za  wzięcie  udziału  w  XXXVI  Sesji 
i ogłosił jej zamknięcie.

XXXVI  Sesja  Rady  Gminy  Bobrowniki  w  dniu  6  listopada  2009  r.  miała 
miejsce w siedzibie Urzędu Gminy w Bobrownikach (sala nr 19 – II p.).
Obrady XXXVI Sesji  trwały nieprzerwanie od godz.830 do godz. 920.

Sekretarz XXXVI Sesji                  Przewodniczący
                      Rady Gminy

   Radna Mariola Frej                    /-/  Bogdan Brzozowski 

Protokołowała: 
Inpektor
B.Kańtoch
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